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خونسردی مسئولان دردسرساز نشود

هفت ماه به بازی های آســیایی باقی مانده در حالیکه برنامه های مدیران 
ورزش ایران همچنان حولِ برگزاری نشســت های کارشناســی برای بررسی 

شرایط رشته ها و ورزشکاران شان می چرخد!
به گزارش  مهر، بعد از بازی های المپیک که مهمترین رویداد سراســری 
برای ارزیابی ســطح ورزش کشــور و عملکرد مدیرانش به حســاب می آید، 
بازی های آســیایی در درجه دوم اهمیت قرار دارد. رویدادی که برگزاری آن 
در فاصله دوســاله تا بازی های المپیک - به استثنا این دوره- و نتایج حاصل 
از آن می تواند پیش درآمدی باشــد برای تعیین کارنامه چهارساله مدیران و 

حتی تعیین وضعیت مربیان و ورزشکاران پیش از المپیک.
با این حال برای شرکت در دوره جدید بازی های آسیایی، مدیران ورزش 
با دســت فرمانی کُندتر از همیشــه در حال حرکت و پیش بردن برنامه های 
شان هستند؛ بدون توجه به اینکه فقط هفت ماه تا این رویداد گسترده باقی 
مانده اما حتی برگزاری با تاخیرِ آن هم تاثیری در خروج از وضعیت ابتدایی 

و مقدماتی کاروان ایران نداشته است.
دوباره کاری در انجام کارهای مقدماتی

برای شرکت در بازی های آسیایی که پیش از این قرار بود شهریورماه سال 
جاری برگزار شــود، خیلی از اقدامات لازم مانند تعیین سرپرست و بررسی 
وضعیت رشــته ها انجام شــده بود و حتی به واسطه بررسی های تکمیلی در 
ســتاد عالی بازی های آسیایی، فهرست رشته های اعزامی به هانگژو مشخص 
و حتی به واسطه ارزیابی های تکمیلی افزایش لازم هم در آن اعمال شد. در 
ادامه اما تاخیر ایجاد شده در برگزاری بازی های آسیایی، روند کار برای آماده 
ســازی کاروان را کُند و وارد شدن کمیته ملی المپیک به پروسه انتخابات، 

این روند را به طور کلی متوقف کرد.
بدین ترتیب استارت دوباره برای بازی های آسیایی و آماده سازی حضور 
در این بازی ها زمانی زده شــد که بیشتر از یک ماه از انتخابات کمیته ملی 
المپیک )۶ شــهریورماه( گذشته بود و مقرر شــد مناف هاشمی سرپرستی 

کاروان اعزامی را بر عهده داشته باشد. 
او ســه روز پس از دریافت حکمش )۱۹ مهرماه ماه(، نخســتین نشست 
مشترک کارشناسی با حضور نمایندگان کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
را برگزار کرد تا با تعیین نقشه راه، رویکرد ورزش نسب به بازی های آسیایی 

مشخص شود.
بعد از آن نشســت های دوباره با رشــته ها و مســئولان شان مورد توجه 
قرار گرفت تا شــرایط آنها برای قطعی شدن وضعیت شان در فهرست اعزام 
شوندگان به هانگژو، مجدد بررسی شد. این بررسی ها تا به امروز ادامه داشته 

است طوریکه تمام اقدامات آسیایی حولِ همین نشست ها چرخیده است.
بررسی وضعیت ۲۹ رشته

برگزاری نشست های کارشناسی با روسای فدراسیون های کاندید اعزام به 
بازی های آسیایی از ۲۳ آذرماه آغاز شد.

تا به امروز برگزاری این نشســت ها با مســئولان ۲۹ رشــته و از جمله 
کبدی، تکواندو و ووشــو، بسکتبال، تنیس روی میز، اسکواش، شمشیربازی، 
ژیمناستیک، شطرنج، کشــتی، دوومیدانی، تنیس، شنا، اسکیت، بازی های 
رایانه ای، بدمینتون، وزنه برداری، قایقرانی، سوارکاری، کوهنوردی، بوکس، 

دوچرخه سواری، تیروکمان برگزار شده است.
ارزیابی رشته ها هچنان ادامه دارد

با وجود تاکیدی که بر تسریع روند برگزاری نشست مشترک با مسئولان 
فدراســیون ها و پیگیری هفتگی آنها وجود داشت، پرونده این نشست ها بعد 
از گذشــت بیش از دو ماه هنوز بســته نشده است چراکه از میان رشته های 
کاندید اعزام به بازی های آســیایی هنوز نشست مشــترکی ویژه هندبال و 

فوتبال برگزار نشده است.
نشســت هندبال به دلیل مشــغله مسئولان این رشــته بابت حضور تیم 
ملی در مســابقات جهانی به تاخیر افتاده است و عدم تعیین تکلیف قطعی 
سرپرست تیم فوتبال امید و صدور حکم برای گزینه پیشنهادی کمیته ملی 

المپیک هم باعث تاخیر در برگزاری این نشست شده است.
»ستاد عالی« در تعطیلی مطلق

طی سال های گذشته »ستاد عالی بازی های المپیک و آسیایی« محل اخذ 
تصمیمات نهایی برای کاروان ایران در بازی های المپیک و آسیایی بوده است. 
در واقع این ســتاد و تصمیمات مسئولان حاضر در آن، ملاک عمل در شکل 

گیری کاروان های اعزامی به این بازی ها بوده است.
بر همین اســاس همزمان با آغاز نشست های کارشناسی با فدراسیون ها، 
اینگونه اعلام شد که با در نظر گرفتن محدودیت زمانی و لزوم تصمیم گیری 
ســریع تر در مورد کاروان اعزامی به هانگژو، جلسات ســتاد عالی به موازات 
برگزاری نشســت های بازی های آســیایی برگزار شود تا خروجی و مصوبات 
این نشســت ها در حضور اعضای ستاد طرح و بررســی شده و در مورد آنها 

تصمیم گیری شود.
با این اوصاف طی دو ســه ماه گذشته و تا به امروز، وزیر ورزش، روسای 
کمیته هــای ملی المپیک و پارالمپیک، دبیــران کل این دو کمیته و معاون 
وزارت ورزش حتی یکبار هم برگزارکننده نشســت ســتاد عالی نبوده اند تا 
وضعیــت کاروانِ هانگژو را مورد بحــث و تصمیم گیری قرار دهند. به همین 
دلیل اســت که امروز جزو موقعیت سرپرست، هیچ نقطه روشن دیگری در 

کاروان ایران دیده نمی شود.
عملکرد در بازی های آسیایی ملاک شود نه فقط بودجه آن

نوزدهمین دوره بازی های آســیایی با یک سال تاخیر طی روزهای اول تا 
شانزدهم مهرماه سال آینده به میزبانی هانگژو برگزار می شود. 

یعنــی زمانی که ورزش جهان به ســمت المپیــک ۲0۲4 پاریس خیز 
برداشــته و رســما وارد گود رقابت های انتخابی برای آن شــده است. حتی 
در این راســتا هفته گذشته طی نشســت مجازی میان دبیرکل کمیته ملی 
المپیک با مسئول ارتباطات و هماهنگ کننده حوزه آسیا در کمیته برگزاری 

بازی های المپیک پاریس، شرایط اولیه حضور در این بازی ها مطرح شد.
این در حالی اســت کــه ورزش ایران در فاصله هفــت ماهه تا بازی های 
آســیایی همچنان اندر خم یک کوچه است برای جمع بندیِ تعداد رشته ها 
و ورزشکارانش؛ با این حال طی همین مدت صحبت های تلویحی زیادی در 
رابطه با بودجه و ناکافی بودن آن مطرح شــده که البته به حق و به جا هم 
است اما وقتی خودِ مسئولان ورزش در مورد رویدادی به این مهمی اینچنین 
کند و بیخال گونه پیش می روند چه انتظاری است از توجه غیرورزشی ها به 

حُسن نظر آنها نسبت به بودجه ورزش.
درست اســت که ثبت نام فهرست رشــته های اعزامی و حداکثر نفرات 
اعزامی انجام شده و تا زمان ثبت نام نهایی هم فرصت باقی است. شاید هم به 
همین دلیل است که دبیرکل کمیته تاکید دارد که این کمیته از برنامه های 

بازی های آسیایی عقب نیست.
اما به نظر می رســد برای هفت ماه باقی مانده - به ویژه با در نظر گرفتن 
تعطیلات نوروز و کندتر شدن کارها در زمان قبل و بعد از آن- فرصت زیادی 
نباشــد برای تعیین قطعی رشته ها و نفرات شان تا بر اساس آن ورزش روی 
کاروان بازی های آسیایی متمرکز شود و صرفا آماده سازی برای تکرار خیلی 

از موفقیت ها.
در دوره پیشین بازی های آسیایی با ۲0 مدال طلا، ۲0 نقره و ۲۲ برنز در 

رده ششم قرار گرفت. 
به جز این اما کســب نخستین مدال طلای تیمی بانوان در رشته کبدی، 
دستیابی به مدال برنز واترپلو بعد از 44 سال، تصاحب نخستین طلای سنگ 
نوردی، کسب مدال برنز تنیس روی میز بعد از ۵۲ سال و قهرمانی در دوی 
۳هزار متر با مانع و رکورد شــکنی در وزنه برداری بعد از ۱۹ سال )سهراب 
مرادی( موفقیت هایی بودند که تکرار هر یک از آنها با خونســردی و حرکت 

لاک پشتی که مسئولان دارند، بعید به نظر می رسد.

گزارش

در حالی فدراسیون فوتبال تا حداکثر پایان هفته آینده 
به صورت رسمی از سرمربی جدید تیم ملی رونمایی می کند 
که طبق آخرین خبر گفته می شود امیر قلعه نویی شانس اول 

نشستن روی نیمکت تیم بزرگسالان است.
به گزارش ایرنا، معادلات نیمکت تیم ملی فوتبال هر روز 
وارد فاز تازه ای می شود و به نظر می رسد توپ بین خارجی 
یا داخلی بودن ســرمربی آینده تیم ملــی در حال گردش 
اســت. این در حالی اســت که تیم ملی فوتبال در فیفادی 
فروردین دو بازی تدارکاتی با عراق و روســیه خواهد داشت 
اما همچنان فدراسیون فوتبال از جانشین کارلوس کی روش 

رونمایی نکرده است.
در آخریــن موضع گیری رســمی، امیــر مهدی علوی 
مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال از استفاده از بهترین 
ظرفیت ها در حوزه تیم ملی بزرگسالان خبر داد و با اشاره به 
گزینه های داخلی و خارجی مورد نظر فدراسیون گفت:»در 
طول تاریخ فوتبال کشــورمان مربی پرافتخــار ایرانی زیاد 
داشــتیم که صاحب  مقام برای تیم ملی شده اند و در حوزه 
خارجی هم مربیان خوب خارجی داشــتیم؛ اما فدراسیون 
فوتبــال یک نگاه اساســی در این زمینــه دارد که روند به 
سمتی طی شود که تجارب ارزنده ای به همراه داشته و از آن 
استفاده شود.هدف ما در جام ملت های آسیا مشخص است 

و فرایند رسیدن به آن مهم است.«
همچنین طبق اعلام سیدحمید سجادی وزیر ورزش در 
حاشیه جلسه روز چهارشــنبه گذشته هیئت دولت، او روز 
پنج شــنبه ۲۷ بهمن قرار بود در جلســه ای با مهدی تاج، 
آخرین بحث ها را درباره انتخاب ســرمربی جدید تیم ملی 
انجام دهد. حالا 4۸ ساعت پس از این جلسه، از فدراسیون 
فوتبال خبر می رســد که مذاکرات با گزینه های مورد نظر 
ادامه دارد و طبق آخرین شــنیده ها بار دیگر شانس مربی 
داخلی از مربی خارجی بیشــتر شده و کفه ترازو به سمت 
مربی ایرانی سنگین تر شده است. این در شرایطی است که 
در روزهای اخیر برخی گمانه زنی ها حکایت متفاوتی داشت، 
با این حال در تازه ترین خبرها، بار دیگر نگاه فدراســیون به 
ســمت انتخاب مربی چرخیده است و مهدی تاج به جمع 
بندی نهایی برای انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال نزدیک 

شده است.
گفته می شود امیر قلعه نویی یکی از جدی ترین گزینه های 
تیم ملی است که با توجه به خبرهای رسیده خودش را برای 

نشستن روی نیمکت تیم ملی آماده می کند.
فدراســیون فوتبال قرار اســت حداکثر تا ۲ هفته آینده 
به صورت رســمی از سرمربی جدید تیم ملی رونمایی کند، 
ســرمربی ای که تا امروز یک مربی داخلی اســت و اگر در 

روزهای آینده بار دیگر ورق به ســمت خارجی ها برنگردد، 
باید قلعه نویی با گرفتن بلیط سیرجان- تهران، برای دومین 
حضور روی نیمکت تیم ملی کت و شــلوار جدیدش را پرو 

کند.
با اینکه فدراسیون فوتبال و مهدی تاج گفته اند انتخاب 
ســرمربی ایرانی برای تیم ملی بهتر اســت اما هنوز دلایل 
فدراسیون برای کنار گذاشتن گزینه های خارجی قانع کننده 

نیست.
اظهارنظر مهــدی تاج درباره انتخاب ســرمربی ایرانی، 
تبدیل به بحثی گرم در فوتبال ایران شده است. جمع بندی 
فدراسیون فوتبال برای انتخاب سرمربی از میان گزینه های 
داخلی در شــرایطی اســت که مهدی تاج همیشه تمایل 

بسیاری به انتخاب سرمربی خارجی داشته است.
در طول روزهای گذشته مربیان خارجی و ایرانی شاغل 
در لیگ برتر نظرات متفاوتی درباره این مســاله داشته اند. 
یکــی از نظرات جالب توجــه مربوط به پاکو خمز اســت 
که می گویــد »ملیت در انتخاب مربی مهم نیســت، بلکه 
کارایی مهم اســت.« پاکو به درســتی به این موضوع اشاره 
می کند که نباید در انتخاب ســرمربی تیم ملی ایران صرفا 
نگاه ناسیونالیستی داشــت و باید کیفیت را در نظر گرفت 
چرا که تیــم ملی برآیند کار تمام لیگ های پایه و حرفه ای 
فوتبال ایران است که برای به دست آوردن عناوین بزرگ در 

رقابت های ملی به میدان می رود.
مطمئنا مربیان ایرانی موفــق و باکارنامه ای در داخل و 
خارج از کشــور وجود دارند که حائز شرایط سرمربی گری 

در تیم ملی هســتند و اگر شــرایط فنی و ویژگی های این 
مربیان - در قیاس با ســایر گزینه هــا در داخل و خارج از 
کشور - حکم به حضورشان بر روی نیمکت تیم ملی بدهد، 

مطمئنا می توان از این گزینه دفاع کرد.
با این حال نکته عجیب در اظهارات تاج این است که او 
دلیل انتخاب مربیان ایرانی را »ناتوانی در پرداخت دستمزد 
مربیان خارجــی« عنوان می کند؛ یعنــی از دیدگاه او هم 
انتخاب مربی ایرانی در اولویت نیست بلکه قرار است از مربی 
ایرانی صرفا برای پر کردن صندلی خالی ســرمربی خارجی 

تیم ملی استفاده شود!
با این رویکرد، اگر ســرمربی ایرانــی، در کوتاه مدت با 
مشــکلاتی در کسب نتیجه مواجه شــود و به دنبال آن با 
هجمه افکار عمومی روبرو شــود، ممکن است خیلی سریع 
برکنار شــود پس صرفا یــک گزینه گذرا بــرای پر کردن 
ســرمربی خارجی بوده و پر واضح است که در پس چنین 
شرایطی، باز هم امکان بازگشت به گزینه های خارجی وجود 

دارد.
در طول ۱۲ سال گذشته و از زمان جدایی افشین قطبی 
از تیم ملی ایران )و قبل تر از آن امیر قلعه نویی و علی دایی 
که بعد از برانکو ســرمربی تیم ملی شده بودند( فدراسیون 

فوتبال به سمت همکاری با مربیان خارجی رفت.
ابتدا کارلوس کی روش به مدت حدود هشت سال و بعد 
از او ویلموتس به مدت ۶ ماه و سپس دراگان اسکوچیچ به 
مدت دو سال و نیم سرمربی تیم ملی ایران بودند و هیچ گاه 
تیم ملی و مدیران فدراسیون فوتبال - که مهدی تاج همواره 

به عنوان رئیس یا اعضای هیات رئیسه نقش مستقیمی در 
تصمیمات این فدراسیون داشت - به سمت انتخاب سرمربی 

ایرانی تمایل پیدا نکردند.
حتــی بعد از اتمــام جام جهانی ۲0۲۲ قطــر، با اینکه 
افکار عمومی خواهان ادامــه همکاری با کی روش نبودند و 
نظرســنجی ها حاکی از علاقه مندی به تغییر و انتخاب یک 
ســرمربی جدید بود، فدراســیون در انتظار تصمیم نهایی 

کی روش بود.
این مساله را می توان در نحوه جدایی کارلوس کی روش 
و تیم ملی ایران پیدا کــرد؛ با اینکه قرارداد میان تیم ملی 
ایران و کی روش به پایان رسیده بود، فدراسیون فوتبال هیچ 
اظهارنظر رسمی درباره سرمربی آینده تیم ملی نداشت و تاج 
همچنان از نتایج کی روش دفاع می کرد و حتی دستیارهای 
کی روش از مذاکره با فدراســیون فوتبال از اوایل ســال نو 

میلادی سخن می گفتند.
مهدی تاج در طول مصاحبه تلویزیونی خود به برتری فنی 
مربیان خارجی اذعان کرد اما از این گفت که انتقال دستمزد 
مربیان خارجی از یک بانک ایرانی به حســاب های خارج از 
کشور کار غیر ممکنی است و برای تایید صحبت های خود، 
به ماجرای ویلموتس، استراماچونی و کالدرون اشاره کرد که 
تیم های ایرانی همواره برای پرداخت دســتمزد این مربیان 

مشکل داشت.
با این تفاصیل، همچنان مربیــان خارجی در ایران کار 
می کننــد. پاکو خمــز، ژوزه مورایس، ریکاردو ســاپینتو و 
تاوارس )ســرمربی صنعت نفت( از مربیان خارجی فعال در 
ایران هستند که بدون مشکل خاصی با باشگاه های خود کار 

می کنند و دستمزد خود را هم می گیرند.
کارلــوس کی روش و برانکو ایوانکوویچ از مصادیق بارزی 
هســتند که حقوق خود را حتــی در دوران تحریم دریافت 
کردنــد و قبل تر هم مربیان خارجی زیادی به ایران آمدند و 
توانستند دیر یا زود حقوق خود را دریافت کنند و مشکلی 

هم با شرایط ایران نداشتند.
اگر چه نمی توان مشــکلات مربوط به پرداخت دستمزد 
مربیان خارجی را زیر ســوال برد چراکه پرداخت دستمزد 
یک مربی ایرانی راحت تر از پرداخت دستمزد مربیان خارجی 
است اما همیشه در ایران راه مناسب برای این کار پیدا شده 

است.
در شــرایط فعلی تمایل مردم ایران و فوتبال دوستان به 
انتخاب مربی داخلی بیشــتر از گذشــته شده اما همچنان 
تمایل نســبی هواداران به مربی خارجی است. نظرات فنی 
هم موید این مساله است اما تاج، دیدگاه خاص خود را برای 

انتخاب مربی ایرانی دارد.

خبرگزاری تسنیم در گزارشی، اقدام به انتشار نام ۶ مربی 
به عنوان گزینه های ســرمربیگری تیم ملی المپیک ایران 

کرده است.
به گزارش »ورزش سه«، در شرایطی که بحث مربوط به 
انتخاب ســرمربی تیم ملی به عنوان مهمترین خبر فوتبال 
ایران توسط علاقه مندان به فوتبال در حال پیگیری است، 
خبرگزاری تســنیم امروز فهرســتی ۶ نفــره از نامزدهای 
احتمالی هدایت تیم ملی المپیک زیر ۲۳ سال ایران منتشر 

کرد که شامل مربیانی از تیم های مختلف است.
وحید هاشــیمان، فرهاد مجیدی، رسول خطیبی، حمید 
درخشان، محرم نویدکیا و سعید دقیقی گزینه هایی هستند 
که فدراســیون فوتبال آنها را برای هدایت تیم ملی امید در 
نظر دارد. صرف نظر از رسمیت یا عدم رسمیت این فهرست 
۶ نفــره، نکته جالب، بی ربط بودن صد در صدی اســامی 
موجود در این لیســت اســت که البته شواهدی هم مبنی 
بر احتمال صحت آن وجــود دارد. بخصوص که مثل همه 
لیست های پیشــین مربیگیری این تیم، بخشی از نامزدی 
موضوع تیم ملی المپیک به مســئله ارتباط مربیان و افراد 

تصمیم گیر باز می گردد.
امــا به نفرات بازگردیم و درباره ناهمگونی این مجموعه، 
بحث کنیم. اینکه این لیست، شامل یک مربی در اولین سال 
حضور حرفه ایش به عنوان سرمربی )سعید دقیقی( آن هم 

در لیگ دسته اول تا یک مربی بازنشسته )حمید درخشان( 
می شــود. همچنین، محرم نویدکیا دیگر نامی است که اگر 
چه خبرهای مختلفی درباره احتمال حضورش در تیم ملی 
امید منتشر شــده، اما ظاهرا او همچنان تمایلی به کار در 
فوتبال ایران ندارد. البته محرم نویدکیا سرمربی جوانی است 
و انتخاب مناسبی برای تیم ملی امید خواهد بود اما به شرط 
اینکه بعد از پایان کار در ســپاهان، واقعا بخواهد دوباره به 

عرصه رقابت در فوتبال بازگردد.
بعد از این ســه نفر، به وحید هاشــمیان می رســیم که 
به عنوان مربی ســابق تیم ملی، بعــد از جدایی از دراگان 
اســکوچیچ، دور از فضای کلی فوتبال ایران بوده و با وجود 
آنکه تنها فردی اســت که در این جمع مدرک پرولایسنس 
اروپا را دارد، اما درباره احاطه اش به این سطح از فوتبال ایران 
تردید وجود دارد. البته هاشمیان به واسطه کار در تیم ملی 
طی چهار سال گذشــته، باید این شغل را در همان عرصه 
جدی تر ادامه می داد و چه بسا باید زودتر به عنوان سرمربی 
تیم ملی امید و در حین دســتیاری تیم ملی بزرگســالان 

انتخاب می شد.
رســول خطیبی نیز در حال حاضر مدیر باشــگاه مس 
سونگون اســت و اگر چه همواره صحبت هایی درباره علاقه 
اش بــه کار با جوان ها و دید خوبــش در انتخاب بازیکنان 
مطرح بوده، مشخص نیســت که بخواهد از آن پست مهم 

یا حضور در فوتبال باشگاهی، به اشتغال در تیم امید برسد.
نام دیگر این فهرســت هم فرهاد مجیدی است که سال 
گذشته با اســتقلال قهرمان فوتبال ایران شده و امسال به 
عنــوان تنها مربی لژیونر در لیگ امارات حضور دارد و طبعا 
هر پیشــنهادی به جز هدایت تیم ملی بزرگسالان را قبول 
نخواهد کرد و اساسا از همین اکنون حضورش به عنوان یکی 
از نامزدهای هدایت تیم ملی امید، رده شده است. مجیدی 
قبلا هم سرمربی تیم امید بوده و به نظر نمی رسد که دیگر 

علاقه ای به این کار داشته باشد. اسم حسین عبدی نیز در 
این بین مطرح شده تا شگفتی ها کامل بشود. البته همانطور 
که گفتیم، این فهرست رسمی نیست و قاعدتا شامل سلایق 
افرادی است که قرار اســت درباره سرمربی آینده تیم ملی 

المپیک ایران تصمیم بگیرند. 
فهرســتی که بجز یک مورد، خالی از اسم هایی است که 
سابقه کشف اســتعدادهای مهم فوتبال ایران در سال های 

اخیر را دارند.

انتخاب سرمربی جدید تیم ملی حداکثر تا دو هفته آینده

نام های ناهمگون و نامزدی هدایت تیم ملی المپیک

ســرمربی تیم فوتبال فولاد خوزســتان شرایط تیمش را 
در آستانه دیدار با الفیصلی عربستان در لیگ قهرمانان آسیا 
تشــریح کرد. به گزارش  مهر، تیم فوتبال فولاد خوزستان به 

عنوان تنها نماینده ایران در لیگ قهرمانان آســیا، از ساعت 
۱۸:۳0  امشب به مصاف تیم الفیصلی عربستان می رود. این 
بازی در ورزشــگاه الثمامه قطر برگزار می شود. جواد نکونام، 

ســرمربی فولاد در نشســت خبری پیش از این بازی گفت: 
خیلی خوشــحالم که در اینجا حضور دارم و با تیم فولاد در 
مرحله ای هستیم که بهترین تیم های غرب آسیا حضور دارند. 
می دانیم با توجه به فاصله کم بازی ها و همچنین دیدارهای 
حذفی شــرایط برای همه تیم ها سخت است. سرمربی فولاد 
افزود: تیم ما از نظر ذهنی، روحی و روانی کاملا آماده مسابقات 
اســت. در این چند روز سعی کرده ایم تیم را فقط برای لیگ 
قهرمانان آسیا آماده کنیم. می دانیم چقدر این موضوع برای 
ما اهمیت دارد و با بازیکنان جلساتی داشته ایم و فقط تمرکز 
ما این است که برای تیم بزرگ فولاد تاریخ سازی کنیم. تمام 
تمرکز ما روی بازی فرداســت و امیــدوارم یک بازی خوب 
همراه با نتیجه برای ما باشد. از کشور قطر تشکر می کنم بابت 
میزبانی و امکاناتی کــه در اختیار ما قراردادند. امیدوارم این 
افتخار نصیب کشور ما هم شود. نکونام خاطرنشان کرد: تیم 
ما در شرایط بسیار خوبی به سر می برد روحیه و انگیزه تیم ما 
به گونه ای است که تمام تمرکزمان را برای بازی فردا بگذاریم. 
از تیم الفیصلی شــناخت کافی داریم. تیم با کیفیت و خوبی 
هستند. علیرغم اینکه به یک لیگ پایین تر رفته اند اما کیفیت 
خوبی دارند. بازی های آنها را که دیده ایم بازیکنان تاثیرگذاری 
دارند. لیگ عربستان هم با توجه به بازیکنان خارجی که در 

آن بازی می کنند، لیگ قوی و قدرتمندی است. الفیصلی تیم 
قابل احترامی است و قطعاً فردا بازی سختی برای هر دو تیم 
خواهد بود. وی همچنین دربــاره وضعیت خط حمله فولاد 
توضیح داد: ما متاسفانه دو تا از بهترین بازیکنان تیم مان را در 
لیگ از دست دادیم و نتوانستیم بازیکنی جایگزین کنیم به 
همین دلیل مجبور شدیم از بازیکنی که پست تخصصی اش 
مهاجم نیست اســتفاده کنیم اما مشــکلی نیست و تلاش 
خواهیم کرد تا بهترین عملکرد را داشته باشیم. قطعاً داشتن 
فوروارد بیشــتر به ما کمک می کرد ولی وقتی کمبود داریم 
کنار می آییم. الان شرایط خوبی داریم و به بازی فردا امیدوار 
هستیم. نکونام گفت: این چهارمین سالی است که در خدمت 
باشــگاه فولاد هستم. تجربه چهار ســال کار در اینجا باعث 
شــد تاریخ، لحظات و خاطرات خوبی برای ما ثبت شود. در 
بازی های مرحله گروهی اگر اشــتباه کنید می توانید جبران 
کنید ولی در بازی های حذفی نه. به همین دلیل برای جدال 
بــا الفیصلی ۲00 دقیقه آمادگی ذهنی و روانی داریم چراکه 
در بازی های حذفی هر تیمی کمتر اشتباه کند برنده می شود 
و امیدوارم این تیم ما باشــیم. تمــام بازیکنان و اعضای تیم 
می دانند که فردا باید بهترین عملکرد را داشته باشیم و با این 

هدف وارد زمین می شویم.

نکونام: مقابل الفیصلی باید ۲۰۰ دقیقه تمرکز کنیم

فدراسیون کشــتی روسیه گزارشــی از برگزاری کشتی آزاد جام 
باشگاه های جهان را در سایت این فدراسیون منتشر و به نتایج تیمی 

و نفرادی این دوره از مسابقات اشاره کرد.
به گــزارش ایرنــا، هفتمیــن دوره رقابت های کشــتی آزاد جام 
باشگاه های جهان در سالن شهدای هفتم تیر تهران برگزار و تیم بانک 
شهر موفق به کســب عنوان قهرمانی این دروره از پیکارها شد. بانک 
شــهر، روسیه، هند، قزاقستان، گرجستان و ارمنستان تیم های حاضر 

در این دوره از رقابت ها بودند.
فدراســیون کشتی روسیه در گزارشی با اشــاره به برگزاری این مسابقات نوشت: ایران، روسیه و هند سکوهای 

سه گانه این رقابت ها را از آن خود کردند.
در گزارش فدراسیون کشتی روسیه آمده است: نمایندگان کشتی آزاد روسیه و ایران در فینال این مسابقات به 

مصاف هم رفتند که در نهایت تیم ایران با برتری ۶ بر 4 موفق شد عنوان قهرمانی را از آن خود کند.
حاجی مراد گاتسالوف سرمربی تیم کشتی آزاد روسیه به همراه آزادکاران این کشور به ایران سفر و از کمپ های 

تیم ملی کشتی بازدید کرد.
شکست علی ســوادکوهی برابر احمد عثمان افُ و محمدحســین محمدیان برابر ماگومد قربانوف از مهمترین 
اتفاقات دیدار نمایندگان کشتی ایران و روسیه بود. در جریان دیدار نمایندگان کشتی ایران و روسیه، عبدالمجید 

گودیف از بانک شهر برابر ممدوف ضربه فنی و رضا اطری نیز با نتیجه سه بر ۲ مغلوب مهتی خانوف شد.
در ادامه گزارش فدراسیون کشتی روسیه نتایج انفرادی آزادکاران درج شده که پیروزی مقتدرانه حسن یزدانی 

در برابر ارسلان باگایف نیز در آن دیده می شود.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس همچنان قصد استفاده از عیسی 
آل کثیر را در ترکیب اصلی تیمش دارد. به گزارش  مهر، رقابت های 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال کشور در حالی از امروز 
آغاز می شــود که مهم ترین دیدار این مرحله بین مدعیان قهرمانی 

لیگ برتر برگزار می شود.
تیم های فوتبال پرســپولیس و ســپاهان اصفهان از ساعت ۱۷ 
روز چهارشــنبه هفته جاری به مصاف یکدیگــر خواهند رفت تا 
حســاس ترین تقابل دو تیم برای رسیدن به جامی دیگر در فوتبال 

باشــگاهی کشور رقم بخورد. سرخپوشان پایتخت در حالی به اصفهان سفر می کنند که آمار ناامید کننده مهاجمان 
این تیم بار دیگر باعث نگرانی شده است. یحیی گل محمدی که در نیم فصل جاری رقابت های لیگ برتر ترجیح داد 
لئاندرو پریرا و عیســی ال کثیر را برای تقویت خط حمله سرخپوشــان جذب کند حالا باید از این بازیکنان در کنار 
شــیخ دیاباته و مهدی عبدی برای حل مشکل گلزنی چاره بیاندیشد. آل کثیر که پس از نزدیک به ۱0 ماه دوری از 
شرایط مسابقه مجددا با پیراهن پرسپولیس به لیگ برتر بازگشته است هنوز موفق به گلزنی برای این تیم نشده است. 
با این حال کادر فنی سرخپوشــان از عملکرد او در دو دیدار گذشــته کاملا راضی هستند و می خواهند بار دیگر از او 

در ترکیب اصلی استفاده کنند.
گل محمدی معتقد است آل کثیر با قرار گرفتن بیشتر در شرایط مسابقه می تواند فرم ایده آل را پیدا کند و نیمکت 

نشینی او هیچ کمکی به بازگشت مهاجم پرسپولیس به دوران گلزنی نخواهد کرد.
باید دید آیا طلســم آل کثیر پس از ۱4 ماه شکســته خواهد شد و این بازیکن برای تیمش گلزنی خواهد کرد یا 

همچنان باید زمان بگذرد تا مهاجم محبوب گل محمدی برای سرخ ها مثمر ثمر ظاهر شود.

برنامه گل محمدی برای دیدار با سپاهانبازتاب درخشش یزدانی در فدراسیون کشتی روسیه


